

Title (en)

Mascara applicator and mascara storage and application unit.

Title (de)

Applikator und Einheit zur Aufnahme und zum Auftragen von Mascara.

Title (fr)

Applicateur et ensemble de stockage et d'application de mascara.

Publication

EP 0610107 A1 19940810 (FR)

Application

EP 94400077 A 19940112

Priority

- FR 9301314 A 19930205
- FR 9301315 A 19930205

Abstract (en)

The invention relates particularly to a mascara applicator. This applicator comprises a hollow application structure (4) having peripheral openings capable of being charged with mascara and developing transversely to the axis of the structure, providing communication between the inside and the outside of the latter. The applicator also includes a shuttle (52) which is movable in translation between a first position in which it is engaged tightly in the structure (4) in order to contribute to the charging with mascara and a second position in which it clears the said openings, for combing. The applicator combines the requirements, on the one hand, of charging and of application of the mascara and, on the other hand, of careful combing of the eyelashes. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention se rapporte en particulier à un applicateur de mascara. Cet applicateur comprend une structure (4) d'application creuse présentant des ouvertures périphériques propres à se charger en mascara et se développant transversalement à l'axe de la structure, en faisant communiquer l'intérieur et l'extérieur de celle-ci. L'applicateur comporte également une navette (52) mobile en translation entre une première position où elle est engagée étroitement dans la structure (4) pour participer au chargement en mascara et une seconde position où elle dégage lesdites ouvertures, pour le peignage. L'applicateur allie les exigences, d'une part, de chargement et d'application du mascara et, d'autre part, de peignage soigneux des cils. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 40/26; A45D 34/04; A46B 11/00

IPC 8 full level

A45D 34/04 (2006.01); **A45D 40/26** (2006.01); **A46B 3/18** (2006.01); **A46B 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 40/267 (2013.01); **A46B 3/18** (2013.01); **A46B 7/023** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] US 4498490 A 19850212 - SEIDLER DAVID [US]
- [YA] FR 1070029 A 19540715
- [YA] US 3998235 A 19761221 - KINGSFORD TED I
- [A] US 4940351 A 19900710 - KONOSE YOSHIOMI [JP]
- [A] DE 4032716 C1 19920312
- [A] US 4744377 A 19880517 - DOLAN JR HOWARD D [US]
- [A] WO 9211785 A1 19920723 - MAYBE HOLDING CO [US]
- [A] DE 3335093 A1 19840426 - REVOLN [US]

Cited by

US7886397B2; FR2754685A1; FR2961385A1; CN114504181A; FR2724296A1; US5722436A; WO2011158181A1; WO9817143A1; WO9608180A1; JP2010538726A; EP2197315B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0610107 A1 19940810; JP H0747013 A 19950221

DOCDB simple family (application)

EP 94400077 A 19940112; JP 3327994 A 19940207